
 
REFERAT  

VÅRMØTE 2025 HOPP-/KOMBINERT 
 
Lørdag 10. mai 2025 
Gausdal Arena 
 
 

 
 
DELTAKERE 
Anders Hagehaugen Gausdal Skiklubb 
Anders Hole Fyksen Gausdal Skiklubb 
Linda Svendsrud Gausdal Skiklubb 
Hans Christian 
Pettersen Søre Ål IL 
Steinar Semmingsen Søre Ål IL 
Roy Erland Myrdal Grua UIL 
May Kristin Lønseth Lensbygda Sportsklubb 
Oda Blystad Skiklubbutvikler 

 
 
 
Informasjon fra NSF v/ Linda Svendsrud 
 

Linda informerte litt om prosessen rundt midlertidig hoppkomite og litt fra FIS-møtet som har 
vært i Portugal nå. Det skal satses mer på utstyrskontroll både i hopp- og kombinert for å få 
bedre kvalitet og et bedre system enn i dag. Nye kontrollrutiner vil bli bestemt på et møte 
3.juni. 
 
 
 
Skiklubbutvikler Oda Hovelstuen Blystad  
Se vedlagt presentasjon. 
Færre vil konkurrere utenfor egen klubb. 

 
 
 

Aktivitet rundt om i klubbene 
 
Gausdal: Bra aktivitet i alle bakker, hadde eneste K-60 i regionen store deler av vinteren. Endel 
unger i de små bakkene, men vanskeligheter med å få med nye. 



Grua: Suksess med skileik-aktivitet rundt hoppbakkene. Ønsker snøkanon-anlegg. Spørsmål: 
Hvordan rekruttere «eldre» barn (5.- 8. klasse) 
 
Valdres: Ingen aktivitet 
 
Jordalen: Aktivitet i bakkene, men ingen tilstede derfra på møtet. 
 
Søre Ål: Fikk 1 ½ måned med hopping denne sesongen. Rekrutterer fra allidrett og skisprell. Det 
å ha utstyr hjelper, spesielt ski og sko. Jobber med å få plast i Engesvea og skal hente plast 
fra Raufoss. Har et håp om å ha plast i K12 og K 17 til høsten.  Skal produsere snø neste år. 

 
 
Informasjon om Team Olympiaparken Ung v/ Anders Hole Fyksen 
 

• Finansieres av NTG og skikretsen 
• Har nå 2 trenere, Andreas Buskum og Nora Midtsundstad. Har fungert nokså bra i 

sesongen 2024-25, trenere har stilt opp som avtalt. 
• Deltakere må kunne hoppe i K40. 
• Det er stort sett en trener på hver trening, sliter da med å kunne følge opp de som 

hopper i K40. 
• Vår og høst er det barmarkstrening i Håkonshallen mandager, er da 4 – 10 stk 

 
• Til oppfølging: Vi må se på hva utøvere og foreldre forventer av team/ trener/ lagleder, 

og hva som er avtalt.  
 
 

Diskusjoner rundt mulige punkter til handlingsplan 2025 - 2027: 
 
Utfordringer: 

• Hvordan gi eldre juniorer som ikke holder på med toppidrett muligheter til å fortsette å 
hoppe? Det samme gjelder de som ikke ønsker å gå på NTG osv.  

• Åpningstider og priser i Lysgårdsbakken er fortsatt en utfordring. Det er derfor 
vanskelig for utøvere som ikke kan hoppe på dagtid å få muligheter til å trene i 
hoppbakken. 

 
Hva må til for å rekruttere flere: 

• Verv en venn, for å få med flere større barn 
• Holde aktivitetsdager 
• Tilby hoppaktivitet rundt om på skolene 
• Levere lapper på skolene 
• Bruke media 
• Reklamere for gratis hopping 
• Ha klubbverter med vester 
• Fokus på lek / det sosiale 
• Små hoppbakker rundt om, også der det ikke er miljø akkurat nå 

 
 
 
 



 
Andre «konkurranse»former 

• Eksempler på dette kan være Target-hopping og laghopping med fokus på å hoppe 
lengst mulig sammenlagt.  

 
 
Viktig 

• Må få med alle 
• God mottakelse av nye 
• Vi har ingen å miste 
• Ikke være redd for å ta kontakt og spørre om noen kan hjelpe til 
• Det er mange oppgaver som «alle» kan gjøre ( lage kveldsmat / steke vafler, sosiale 

tiltak, trøste, hjelpe opp de som faller osv. 
 

 
Det sosiale rundt hoppingen er viktig 

• Møtes på tvers 
• Kretssamlinger 
• Ha felles overnattinger f.eks. på skoler – utfordring: En ressursperson som kan 

organisere dette 
 
 

Hva trenger vi fra krets 
• Holde kurs for barnehopptrenere, for å trygge spesielt nye foreldre 
• Ha felles vår- og høstmøte med Hedmark skikrets. 
• Årshjul med aktiviteter hele året, også aktiviteter som ikke er hopprelatert (turnhallen i 

Gausdal, klatrehall på Lillehammer, bading på Raufoss osv. 
• Økonomisk støtte til tiltak som kan bedre rekrutteringen og utstyr 
• Kontakte Olympiaparken for å se på muligheter for mer (og billigere) kveldshopping 
• Se på kontrakten med NTG / Team Olympiaparken for å se hva de bidrar med og 

presisere forventningene til dette. Gjelder blant annet oppfølging på renn , ansvar for 
laguttak osv. 

 
 
Veien videre 

• Felles komitemøte ang rekruttering med Hedmark hopp / kombinert-komite 
• Jobbe med årshjul som er samkjørt med Hedmark 
• Komiteen setter innspillene inn i skikretsens Handlingsplanen 
• Se på muligheter for å arrangere lavterskel-samling for alle, f.eks. en gratisdag med 

grilling og hopping i Midtstua i vår / tidlig høst 
 
 


